
  

Type: Beslutning, Drøftelse eller Orientering 

Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 07/11-23 kl. 17.00 
Sted: Brændgårdskolens talentklassers personalestue, Brændgårdvej 107 

Deltagere: Troels Thylstrup, Kristian Sass-Petersen, Tina Løkke Slot, Palle Morthorst, Helene Kjærsgaard, Tina Sydney Kure 
Bøgild, Dorte Østergaard Lorentzen, Jesper Holm Sørensen, Jette Fredslund, Birthe Jensen, Lene Trillingsgaard, Elex 
Kristensen, Thilde Bjørnskov, Katja Kristiansen, Danna Nayef Hezam Jasem, Louise Jeppesen, Ruochka Ramadan 
Mahmoud, Jacob Bech Damsgaard Nielsen 

Afbud: Lone Bergholdt Hald 
Referent:  Jesper Holm Sørensen 
 
 

 Bilag Dagsorden Beslutning Ansvarlig Type Tid 
1.  

 

Formalia 
- Velkommen 
- Sang 
- Godkendelse af referater 

 

- Referat fra skolebestyrelsesmøde godkendt 
- Referat fra formandsskabsmøde godkendt 

Troels B 10 min 

2.   Opfølgning fra Formandskabsmøde 
- Kulturændring i pauserne 
- Planerne for 

skoleudviklingssamtalen 
 

- Der blev orienteret om, at elever i udskolingen på 
Brændgårdskolens matrikel pt. ikke må forlade skolens område, 
da der har været for meget uro.  
Ønske om at få punktet på et skolebestyrelsesmøde og få 
elevrådet med til at finde en måde, hvorpå der igen kan lukkes op 
for at elever må forlade skolens område.  

- Skoleudviklingssamtale den 8. dec. Vi har et fokusområde omkring 
sårbare børn og unge. Karaktermæssigt ligger vi lavest i skriftlig 
dansk og matematik, så dette vil vi også sætte fokus på.  
 

Dorte O 1 min 

3.   Opfølgning fra sidste møde 
- udgår 

 

 
Troels O 0 min 
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4.   Siden sidst 
- Tour de bestyrelse 
- Indskrivningsperiode 

 

- Imran Rashid havde bl.a. et oplæg om problemerne ved sociale 
medier.  
- PT indskrevet 24 elever (29 elever er stadigvæk ikke skrevet ind 
nogle steder). 
 

Troels O 5 min 

5.   Fra elevrådene 
Hvad fylder hos eleverne og elevrådene 
lige nu 
 

TAK:  
- Ønske om et nyt ur til opvarmningshallen.  
- I gang med at planlægge en juleaktivitet.  
- Ønske om flere indendørsaktiviteter f.eks. bordtennisborde.  
- Nogle gange føler elever, det er lidt koldt på skolen. 
 
BRÆ:  
-Stort ønske om at få lov til at forlade skolens område igen. De har 
selv talt om, hvordan det i praksis kan lade sig gøre - evt. at 
årgangene kan forlade skolens område på skift.  
- Ønske om at lave palle-møbler. Elevrådet vil gå til pedellen. 
- Elevrådet har talt om LifeSkills på Fælleselevråd, hvilket 
inspirerede andre elevråd. 
- Elevrådet har søgt skolemælkslegatet om penge til spil og 
sækkestole til en spilcafé. 
- Generelt arbejder elevrødderne på, hvordan man får skabt de 
gode pauser i udskolingen. 
 

Elevrådet D 10 min 

6.   Skolefotografering 
Drøftelse om det nuværende tilbud og 
muligheder for andre løsninger. 
 

Der blev fremlagt nogle kritikpunkter omkring Vision Fotografi samt 
en utilfredshed med fleksibilitet i hvor mange/få billeder, man kan 
købe.  
Jette tager fat i firmaet med kritikpunkterne og hører om 
fleksibiliteten kan blive bedre, eller om der kan findes et andet og 
bedre firma.  
 

Tina D 10 min 

7.   Skolepatruljen - Troels vil undersøge, om politiet kan komme ud på 
”morgenkontrol”.  Troels D 10 min 
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Hvilke muligheder har skolen for at 
afhjælpe udfordringer i skolepatruljens 
arbejde. 
 

- Vi skriver ud til forældre på aula om den gode parkering/aflæsning 
af børn om morgenen samt elevernes gode cykelvaner. 
- Vil forsøge at få et møde med VIA omkring fortov/gangsti ved 
området omkring parkeringspladsen.  
 

8.  

 

Puljebevilling 
Kort orientering om status 
 

Tildeling puljemidler til SFO’en til løft af fritidspædagogikken på 
baggrund af områdets socioøkonomi. Derfor har vi ansat flere 
pædagoger.  
 

Dorte O 5 min 

9.  

§ 

Principper 
- Rusmidler 
- Digitaldannelse 

 

Digital dannelse:  
- Vigtigt at forældrenes rolle fremgår tydeligt. Evt. sætte 
forældrepunktet op foran. 
- Skal det evt. fremgå, hvordan vi arbejder med de sociale 
fællesskaber. Det har stor betydning for relationsdannelsen, 
hvordan de sociale medier benyttes. 
-Svært at skrive tydeligere, hvornår man må bruge ChatGPT o.l. 
Vigtigt at lærerne sætter rammen, og at eleverne lærer at spørge, 
om man må benytte det. Det skal måske skrives mere tydeligt, at 
det er lærerens vurdering. 
 
Rusmidler: 
- Elevrådet vil gerne, at eleverne får den offentliggjort/læst højt, så 
de ved, hvad der sker.  
- God ide at lave én til hver matrikel. Svært at bestemme på 
Brændgårdskolens matrikel, hvad de laver i derhjemme/i fritiden. I 
skoletiden er det fint. 
- Skal der stå noget ved ulovlige rusmidler såsom hash? 
- Skrive noget med, at skolen bakker op om en rusmiddelfri kultur. 
-Ikke enighed om der skal være 0-rusmidler i fritiden eller ej på 
TAK.  
Vi sætter punktet på igen på næste møde. 
 

Troels D, B 40 min 
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10.  

 

TAK-Multibane 
- Er der et ønske fra Bestyrelsen 

om at deltage direkte i arbejdet 
med multibanen på TAK 

 

Der er et ønske om, at en fra bestyrelsen deltager. Tina Løkke Slot 
er valgt – Kristian er suppleant. 
- De regner også med at inddrage elever og lærere på TAK. 
 

Dorte B 5 min 

11.   Evaluering af forældremøde 5. 
september 
Hvad er takebacks fra den nye måde at 
afvikle forældremøderne på? 
 

- Overordnet dejligt at ledelsen er med. 
- Udfordring, hvis man har flere børn. Skabte en del frustration. 
- Udfordring på tolkning, da der bookes mange på samme tid. Dorte D 1 min 

12.   Økonomi 
Kort gennemgang af nuværende 
økonomi og budget 2024 

Økonomi og budgetblev kort gennemgået  
Jette O 10 min 

13.   Næste møde 
- Ordinært bestyrelsesmøde, 16. 

januar 
- Formandsskabsmøde, 29. 

februar 

 

Troels O 1 min 
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